

Bulletin

Queen Street Closure Sun Life Financial Centre

The City of Ottawa advises that Queen Street will be once again closed between Bank and O'Connor streets effective Monday, April 9th until later this summer. This closure is necessary to allow the resumption of streetscaping work.

As always, access to parking garages and loading docks will be maintained, as will pedestrian access.

Parking Garage Access and Egress:

- ❖ Access to the parking garage will be available via Bank Street only
- ❖ Egress from the parking garage will be available via Bank Street only

Security guards will continue to be available at the top of the ramp.

We will keep you updated when additional information becomes available. Do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
PROPERTY MANAGER, SUN LIFE FINANCIAL CENTRE

April 9, 2018

Bulletin

Fermeture de la rue Queen Centre Financière Sun Life

La ville d'Ottawa nous avise que la rue Queen sera fermée de nouveau entre les rues Bank et O'Connor dès lundi le 9 avril et jusqu'à plus tard cet été. Cette fermeture est nécessaire afin que puissent reprendre les travaux d'aménagement.

Comme toujours, l'accès aux stationnements et quais de chargement sera maintenu, de même que l'accès piétonnier.

Accès et sortie du stationnement :

- ❖ L'accès au stationnement sera possible par la rue Bank uniquement
- ❖ La sortie du stationnement sera possible par la rue Bank uniquement.

Des gardiens de sécurité seront en poste au sommet de la rampe.

Nous vous tiendrons informés dès que de nouveaux détails seront disponibles. N'hésitez pas à vous adresser au bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER, CENTRE FINANCIERE SUN LIFE

Le 9 avril 2018